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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2011. március 1-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Kovácsné Jáni Katalin, 
Balázs Péter, Orlay Imre, Dr. Vajda István, Szedlacsek Ferenc, Nagy János, Pálfi Zoltán, 
Haddad Richárd, Hollósy Gábor, Horváth József, Rejtő János, Hiezl József, Rubint Dezső, 
Elnökségi tagok, továbbá Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dési Albert, Bognár Alajos, Kovács János Géza, Szén István, Dr. Dán 
András, Almási Sándor. 

Napirendek előtt Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót, amelyben elmondta, hogy a MEE 3 éves 
stratégiájához kapcsolódó kiemelt akciók beszámolóira egy későbbi napirend keretén belül 
térünk vissza. Dervarics Attila gratulációját fejezte ki a MEE Világítástechnikai Társaság és 
az Óbudai Egyetem Kandó Kálmán Villamosmérnöki Kar 2011. február 1-2-án megtartott II. 
LED Konferenciájával kapcsolatban. 
 
Második napirendi pontként Kovács András ismertette a május 21-én tartandó 87. Küldött 
Közgyűlésre előkészítendő előterjesztések írásban megküldött anyagát. Az Egyesületi 
Elnökség 4/2011 számú határozatával a 87. Küldött Közgyűlésre előkészítendő 
előterjesztéseket egyhangúan elfogadta és elrendelte a vonatkozó feladatok végrehajtását. 
 
Harmadik napirendi pontként Kovácsné Jáni Katalin számolt be a MEE részvételéről a 
tavaszi szakkiállításokon.  
 
Kiállítás 
megnevezése 

Hely és dátum MEE 
kiállítóként 
megjelenik 

MEE szakmai napot tart 

Pollack Expo Pécs, 2011. 
február 24 - 25 

Igen  

MAGYAR 
REGULA 

Syma csarnok 
2011. március 22 - 
25 

Igen MEE szakmai nap - 
Energiagazdálkodás és 
környezetvédelem 
2011. március 22. 

CONSTRUMA  HUNGEXPO 
2011. április 05 -  
10  
 

Igen Világítástechnikai Társaság 
szakmai nap 
világítsunk? Hogyan világítsunk? 
2011. április 6. 
MMK - MEE - ÉTE - EMOSZ 
közös szervezésében VILLAMOS-
GÉPÉSZ szakmai nap 
2011. április 7. 

5. SONEPAR 
szakvásár 

Syma csarnok 
2011. április 15-
16. 

Igen  
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RENEXPO 
 

HUNGEXPO 
2011. május 5-7. 

Igen MEE-VET szakmai napok 
Épület energetikai klaszterek 
együttműködése 
2011. Május 5. 
Épület energetika, kiserőművek, 
smart metering 
2011. Május 6. 
Első magyarországi elektromos 
autók és járművek seregszemléje 
2011. Május 7. 

ElectroCOM HUNGEXPO 
2011. május 17 -  
20  
 

Igen MEE szakmai nap - Fiatal tudósok 
az elektrotechnikában 
2011. május 17. 

 
Negyedik napirendi pontként Nagy János tájékoztatta az elnökséget a MEE-VTT 2011. évi 
pénzügyi tervéről, amely a helyszínen írásban is kiosztásra került. Beszámolójában kiemelte, 
hogy az elmúlt évet jól zárták, amelyet igazol az 1.103.925 Ft összegű központi költségekhez 
való hozzájárulás is. Ezt követően ismertette a 2011 évre tervezett bevételes rendezvényeket, 
kiadványokat, tanfolyamokat (LED tanfolyam), valamint a kiadási oldalon szereplő tagsági 
díjakat (CELMA, CIE, IDA) és a VTT CIE nemzetközi konferencián előadásokkal való 
részvételét. 2011-re 90.000 Ft eredményt terveznek. 
A MEE-VET képviseletében Szedlacsek Ferenc elmondta, hogy a MEE VET az elnökségi 
ülésig nem készítette el az írásos pénzügyi tervét, ezért azt utólagosan fogják megküldeni. 
Dervarics Attila ezt megerősítve kérte, hogy a MEE VET 2011. évi pénzügyi tervét rövid időn 
belül kell pótolni! 
 
Ötödik napirendi pontként Kovács András ismertette az írásban is megküldött SZMSZ és 
melléklete módosításának szükségességét. Az SZMSZ-t az időközben végbement változások 
miatt kell módosítani. A „képviseleti és aláírási rend” irodavezetőre vonatkozó része 
kiegészítésre került a következővel: „10 millió forint feletti kötelezettségvállalás esetén 
aláírási jogát az elnökkel, vagy főtitkárral közösen gyakorolja”. A továbbiakban megjegyezte, 
hogy a kiküldött anyaggal kapcsolatban két észrevétel érkezett (egy munkabizottság 
megnevezésével kapcsolatban és egy stilisztikai) amelyet módosítani fogunk. Az Egyesületi 
Elnökség 5/2011 számú határozatával az SZMSZ és a „képviseleti és aláírási rend” 
előterjesztett módosításait egyhangúan elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként Dervarics Attila kérte fel az akció felelősöket, hogy tartsák meg 
beszámolójukat: 
1. számú akció: Területi szervezetek működésének javítása regionális szinten. Az írásban 
megküldött akciótervet Horváth József, Hiezl József, Kovács András, Dervarics Attila és 
Rubint Dezső hozzászólásai után az Egyesületi Elnökség 6/2011 számú határozatával egy 
tartózkodás mellett elfogadta. Dervarics Attila hozzátette, hogy az akciókat össze kell majd 
fésülni, mert vannak egymásra hatások, továbbá elmondta, meg fogjuk szervezni, hogy az 
akciókat az Elnök, Főtitkár, Irodavezető személyesen ismertesse a régiókkal. Hiezl József 
üdvözölte a kezdeményezést és javasolta, hogy lehetőleg nyár előtt kerítsünk sort rá. 
Schachinger Tamás meghívta Rubint Dezsőt és Tóth Józsefet a GB következő ülésére, hogy 
kifejthessék javaslataikat, amelyet majd figyelembe  vesznek a gazdasági szabályzatok 
esetleges módosításaiban.  
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2. számú akció: Területi szervezetek működésének javítása helyi szinten területi szervezetek. 
Dervarics Attila az írásban megküldött akciótervet kiegészítve kérte, hogy a régióvezetők egy 
héten belül tegyenek javaslatot Tóth Józsefnek, hogy a saját területükről mely szervezeteket 
javasolják pilotként bevonni (kapcsolattartóval) az akcióba. A DÉDUKÓ területéről 
mindenképpen kell egy negatív példaként szolgáló szervezet. Az Egyesületi Elnökség 7/2011 
számú határozatával az írásban megküldött akciótervet a fenti kiegészítéssel egyhangúan 
elfogadta. 
4. számú akció: Az egyesületi célok fokozottabb támogatása a társaságok és szakosztályok 
részéről.  
Kovács András az írásban megküldött előterjesztésekkel kapcsolatban elmondta, hogy a 
VFSZ kivételével mindegyik szakosztály megküldte akciótervét, de így nem szavazhatunk. A 
megküldött anyagok sok mindenben tartalmaznak közös gondolatokat, amelyekből kiemelte, 
hogy a vándorgyűlésen minden szakosztály gondozzon 1. szekciót, valamint azt, hogy az 
Elektrotechnika szaklaphoz legalább 2 cikkel járuljanak hozzá évente. A továbbiakban 
megjegyezte, hogy ezt az akciót feltétlen össze kell hangolni az 1-es akcióval.  
5. számú akció: Akcióterv a fiatalokkal kapcsolatos célok megvalósítására.  
Az akció felelőse nem jelent meg az elnökségi ülésen és előterjesztést sem küldött.  
7. számú akció: Részvétel az energetika alakításában.  
Dervarics Attila tájékoztatta az elnökséget, hogy az anyag elkészült, de változtak az 
energiapolitikával kapcsolatos körülmények így annak megfelelően át kell dolgozni. A 
kérdéssel egy szakértői csoport foglalkozik.  
8. számú akció: Szakértői pool szervezése. 
Az akciótervhez később készül írásos előterjesztés. 
9. számú akció: Okos mérés munkabizottság létrehozása, működtetése.  
Az akciótervhez később készül írásos előterjesztés. Haddad Richárd az EISZ képviseletében 
elmondta, hogy a szakosztály aggódik, mivel az Okos Hálózatok, Okos Mérés 
Munkabizottságnak a mai napig nincs koncepciója, stratégiája és úgy vélik, hogy egy helyben 
áll. Véleményük szerint az Egyesületi Elnökségnek segítséget kellene adni az előre haladás 
érdekében. Orlay Imre véleménye szerint túl nagy létszámú a szervezet. Haddad Richárd 
válaszában kifejtette, hogy Görgey Péter korábban javaslatot tett egy hatékony szervezeti 
formára, amely szerint a munkabizottság „kemény magját” egy 5 fős csoport alkotná, amely 
további eseti al munkabizottságokat működtetne. Tudományos vezetőnek Dr. Varjú Györgyöt, 
operatív vezetőnek pedig Haddad Richárdot nevezte meg. Saját véleményeként továbbá 
elmondta, hogy meglátása szerint a Smart Energy lehet a MEE számára a megfelelő irány. 
Kovács András hozzászólásában kiemelte, hogy ez az eset jó példa arra, amikor az egyéni jó 
szándék önmagában nem elegendő egy közös érdekű szakmai ügy előrehaladásához. 
Véleménye szerint helyes különválasztani az operatív és a tudományos részt. Dervarics Attila 
sajnálatát fejezte ki a kialakult helyzettel kapcsolatban és javasolta, hogy fogalmazza meg a 
MUBI feladatait az EISZ. Meggyőződése, hogy olyan berendezések kellenek a hálózatra, 
amelyek a fogyasztók érdekeit szolgálják. Az Egyesületi Elnökség 8/2011 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta, hogy az Okos Hálózat, Okos Mérés Munkabizottság 
feladatait fogalmazza meg az EISZ. 
10. számú akció: Kapcsolatok ápolása a nagyvállalat kategóriájú pártoló jogi tagokkal.  
Dervarics Attila a kiosztott írásos előterjesztésből kiemelte, hogy a látogatási tervben 
lehetőleg 2011-re kell ütemezni azokat a cégeket, amelyekre a többi akcióból adódóan 
feladatok vonatkoznak, valamint azoknak a cégeknek a meglátogatását, akik a gazdasági 
erejükhöz képest szerény mértékben, vagy egyáltalán nem támogatnak bennünket, de 
potenciálisan kiemelt támogatóink lehetnek. Ennek megfelelően március 31-ig látogatási terv 
fog készülni. Hiezl József felajánlotta személyes segítségét a partnerlátogatásokban. Az 
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Egyesületi Elnökség 9/2011 számú határozatával az írásos előterjesztést egyhangúan 
elfogadta.  
11. számú akció: MÁE szerepkör átvállalása.  
Az írásos előterjesztéssel kapcsolatban Hiezl József rákérdezett, hogy tudatosan került-e ki a 
munkabiztonsági témacsoport az akcióból, mert véleménye szerint ezzel foglalkozni kell. 
Továbbá érdeklődött, hogy a vezeték jog miért került be, amikor a legalizáció jövőre lejár. 
Rubint Dezső válaszában megjegyezte, hogy a munkabiztonság témakört be fogja tenni az 
akcióba valamint, hogy a vezeték jog kapcsán az engedélyezési eljáráson van a hangsúly. A 
részleteket két lépcsős egyeztetésen kell tárgyalni, majd az akciót annak megfelelően 
véglegesíteni. Egyesületi Elnökség 10/2011 számú határozatával az írásos előterjesztést a 
fenti kiegészítéssel egyhangúan elfogadta.  
14. számú akció: Oktatási tevékenység fejlesztése.  
Az írásos előterjesztéshez Orlay Imre hozzátette, hogy nagyon fontosnak tartja, milyen 
erőforrással kezdünk neki az akció végrehajtásához. Itt kulcsfontosságú a központi 
koordinátor személye és kapacitása. Kovács András válaszában megerősítette ennek a 
személynek a kulcsszerepét és tájékoztatta az elnökséget, hogy egy olyan partner céggel 
kívánunk megbízási szerződést kötni, aki rendelkezik a szükséges feltételekkel és évek óta jó 
személyi és szakmai kapcsolatban állunk egymással. A szerződésben kell majd védeni a MEE 
hosszú távú érdekeit. 
Az Egyesületi Elnökség 11/2011 számú határozatával az írásos előterjesztést egyhangúan 
elfogadta.  
 
Hetedik napirendi pontként Günthner Attila egészítette ki röviden az írásban kiosztott 
összefoglalóját az SZJA 1% felajánlásáról. Kiemelte, hogy az APEH vonatkozó adatai szerint 
egy 1 %-ot felajánló nyilatkozatok átlagos összege 5000-6000 forint között mozog. 2010-ben 
300 297 Ft támogatást kapott a MEE összesen 27 embertől. Ez jóval az átlag fölötti SZJA 1% 
(11000-12000 Ft). A fentiek igazolják, hogy a MEE 3300 fős munkavállalói taglétszáma 
óriási potenciált jelenthet számunkra, figyelembe véve, hogy országos szinten (nem MEE-s 
adatok) a támogatásról rendelkezhetők 50%-ka nem küldött be nyilatkozatot 2010-ben. 
Március 11-ig tájékoztatót küld a titkárság a szervezeteknek. 

Egyebek:  
• Günthner Attila számolt be az elnökségnek arról, hogy a meghirdetett „Hobbim az 

elektrotechnika” pályázatra 19 pályamunka érkezett a MEE-be. A Bíráló Bizottságnak 
március 11-ig kell meghoznia döntését. A bizottság összetételére javasolta, hogy a 
pályamunkák szakmai tartalma szerint a szakosztályok, továbbá a Kommunikációs és 
Marketing Bizottság delegáljon tagokat. Az Egyesületi Elnökség 12/2011 számú 
határozatával a javaslatot a bizottság összetételére egyhangúan elfogadta.  

• Kovács András tájékoztatást adott, hogy megkeresés érkezett hozzá a 2014 évi 
nemzetközi FAM konferencia MEE általi szervezhetőségével kapcsolatban. A MEE FAM 
MUBI tagjai közül többen is mennek az idei nemzetközi FAM konferenciára.  

• Orlay Imre hívta fel a figyelmet, hogy A Magyar Elektrotechnikai Egyesület (MEE), a 
Miskolci Területi Szervezetének és a Villamos Hálózat Tervező és Szerelő 
Szakosztályának (VHTSZ) szervezésében „Villamosenergia átviteli hálózatok aktuális 
kérdései” témakörben szakmai napot rendez április 14-én. A rendezvény főtámogatója a 
FUX Zrt. 

• Orlay Imre jelentette be, hogy az ÉMAKÓ által választott elnökségbe delegált tagja nem 
tudja megfelelően képviselni a régiót elfoglaltsága miatt. Március 4-én lesz régió ülés ahol 
Béres Józsefet szeretnék felkérni a pozíció betöltésére. 
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• Dr. Vajda István jelezte SZTB tag bővítési javaslatát, miszerint az ÉDUKÓ Péter Gábort 
delegálná a bizottságba. Kérte az elnökségtől a delegálás elfogadását! Az Egyesületi 
Elnökség 13/2011 számú határozatával Péter Gábor delegálását az SZTB-be egyhangúan 
elfogadta. 

• Hiezl József értesítette az elnökséget, hogy a MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs 
Központja és az EDF DÉMÁSZ LED konferenciát szervez. 

Budapest, 2011. március 1. 

 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

Günthner Attila      Kovács András 
irodavezető       főtitkár 
 


